
                               

                                  Co mi dala základní škola
Zamyslíme-li  se nad tím, co nám dala škola, napadne nás spouta věcí. Do prvního ročníku 
jsme nastoupili jako malí špunti neznalí světa, kteří by většinu času strávili nejraději se svými 
traktory a panenkami. Ovšem tento pohled se pomale začínal a musel měnit. Pan učitel Duma 
nás  naučil  těm  nejzákladnějším,  z  dnešního  pohledu  již  primitivním,  pro  život  však 
nepostradatelným věcem.
Seznámili jsme se s novým režimem, kamarády 
a  vědami.  Třetí  ročník  byl  pro  nás  radikální 
změnou....Budova  školy  byla  přemístěna  do 
modernějšího a novějšího objektu, a čekala na 
nás nová třídní učitelka. Přišli i odešli další žáci, 
doteď naši nejlepší kamarádi. Přibyly nám další 
předměty, které stále více a více rozšiřovali naše 
znalosti  nejen běžného života,  a  noví  učitelé  s 
nimi.  V naší vrstvě jsme vystupovali a byli jsme 
ostatními  bráni  s  respektem  vůči  nám,  do  té 
doby,   než  jsme se  přemístili  ve  4.ročníku  do 
druhého patra mezi vyšší  stupeň.  Tím se opět 
naše sebevědomí snížilo,  ovšem jen do doby, než jsme si  zvykli  na nové prostředí a starší 
spolužáky.  Jedním  z  mnoha  povinných předmětu nám  přibyla  do  vysvědčení  i  známka z 
německého jazyka a předmětů jako přírodopis s p.uč Krausem a zeměpis. V šesté třídě nastal 
další zlom, i když ne tak viditelný, přece jen znamenal pár změn. Stali jsme se žáky 2.stupně, 
přibyly  nám  další  a  zajímavější  předměty  a  dodnes  nynější  a  nejoblíbenější  třídní 
p.uč.Maloulová, která nám již byla známá z výuky jazyka. Poprvé jsme zavítali na vícedenní 
třídní  výlety,  naší  povinnou náplní  ve škole se stali  hodiny zpěvu s p.učitelkou a výborná 
fyzická kondice díky jejím hodinách tělocviku.

S  postupem  času  se  většině  naskytla  možnost 
navštívit  i  lyžařské 
kurzy,  kde  se  ještě 
lépe  ztmelil  kolektiv 
všech  tříd.  Osmý 
ročník  pro  nás 
znamenal  nový  krok 
do  rozhodování  o 
svém  budoucím 
povolání.  Přibyla  i 

jedna z nejdůležitějších věd, což je chemie. Značně jsme dospěli 
a  sami  se  začali  realizovat.  Nikdo  si  neuvědomoval  vážnost 
situace, a proto ani nebral na vědomí, zlepšení známek atd. Po 
prázdninách jsme se každý začal vážně věnovat tomu, co chce 
studovat.  Ujala  se  nás  p.uč.Caklová,  která  nás  zajísté  skvěle 
připravuje na další léta strávená s matematikou. Připravila nás 
na  přijímací  zkoučky,  stejně  jako  p.uč  Krausová  z  českého 
jazyka,  nyní  však  p.uč  Maloulová.  Jako  nejstarší  žáci  se 
snažíme co nejlépe reprezentovat školu. Snad se nám všem v životě podaří, to o co se budeme 
snažit....

Byly a jsou to naše nejlepší léta života :-)

 Napsali:J.Balík & L.Holčapková                                                                                         


